

hazırlanması için çalışma başlatılması ancak daha fazla enerjiye ihtiyaç duyulması halinde, hizmet alımı yapılan firmadan %49'un üzerinde enerji alınabilmesine ve 20/2016 sayılı Kamu İhale Yasası kapsamında gereken işlemlerin yapılması hususunda Kıbrıs Türk Elektrik Kurumu (Kıb-Tek) Yönetim Kurulu'na yetki verilmesine karar verdi.

12.7.2023

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1096-2023

### ASGARİ ÜCRETİN YENİDEN SAPTANMASI

(Önerge No:1140/2023)  
(Ç.S.G.B.)

Bakanlar Kurulu, 22/1975 sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 7'nci maddesi uyarınca, Asgari Ücret Saptama Komisyonunun 12.7.2023 tarihinde gerçekleştirdiği toplantısında alınan ve ekte sunulan, 1 Temmuz 2023 tarihinden itibaren geçerli olacak Asgari Ücrete İlişkin Tavsiye Kararı'nın Resmi Gazete'de ilan edilerek, 10 günlük itiraz süresi tanınmasına karar verdi.

13.7.2023

Tarih : 12/07/2023

#### ASGARİ ÜCRET SAPTAMA KOMİSYONU'NIN 01/07/2023 TARİHİNDEN İTİBAREN

#### GEÇERLİ OLACAK ASGARİ ÜCRETE İLİŞKİN

#### TAVSİYE KARARI

Değiştirilmiş şekliyle 22/1975 sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 8'inci maddesi uyarınca oluşturulan Asgari Ücret Saptama Komisyonu, Yasa'nın 7'nci ve 9'uncu maddelerinin verdiği yetkiye dayanarak 2023 yılının ikinci asgari ücretini belirlemek amacıyla 07/07/2023 tarihinde ilk toplantısını yapmıştır. Komisyon 12/07/2023 tarihinde ikinci toplantısını yaparak yeni asgari ücret belirleme çalışmalarını tamamlamıştır.

Gerçekleştirilen toplantıda Devlet tarafını temsilen 5 üye, işçi tarafını temsilen 5 üye ve işveren tarafını temsilen 4 üye katılmıştır.

Yapılan toplantıda taraflar asgari ücretin tespiti ile ilgili görüşlerini ortaya koymuşlar ve asgari ücretin ne kadar olması konusunu görüşmüşlerdir.

Tarafların görüşlerini sunmasından sonra yeniden görüşülen Asgari Ücret oylamaya sunulmuştur. Resmi tarafca 18.103.00 TL brüt aylık asgari ücret olarak sunulan öneriye Devlet tarafı 5 evet, işveren 4 evet oyu verirken işçi tarafı 5 hayır oyu vermiştir. Bunun sonucunda Asgari Ücret'in 01/07/2023 tarihinden itibaren

**Saatlik: 104.44 TL**

**Günlük: 835.52 TL**

**Haftalık: 4177.61 TL**

**Aylık: 18103.00 TL**

Olması ve Yasa'nın çirak olarak tanımladığı 15 ile 17 arası işe alınanlara bu kıstasların sırası ile %30 indirimle uygulanması önerisi asgari ücret olarak oylamaya sunulmuş ve öneri **oy çokluğu** **01/07/2023** tarihinden itibaren geçerli olacak asgari ücret olarak kabul edilmiştir.

**Hasan TACIOY**  
(Bakan)

**Serkan KRAL**  
(Sağlık Bak.)

**Vişvan ÖZALPOĞLU**  
(Maliye Bak.)

**Osman B. ÇAĞAKAN**  
(Eko. ve Enj. Bak.)

**Ayşe VİLDA**  
(DPO)

**Metin ARHUN**

**Alp CENGİZ ALP**

**Kemal OMAĞ**

**Afa SATUR**

**Ahmet SERDAROĞLU**

**AH YELTEKİN**

**Derviş DELİKURT**

**Baytun TUNA**

**Derviş EKŞİÇİ**

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1097-2023

- 1) 2023 FİYAT İSTİKRAR FONU (AKARYAKIT, TARIMSAL ÜRÜN VE TÜKETİM MADDELERİ) (FONA YATIRILACAK MİKTARLAR) (DEĞİŞİKLİK) EMİRNAMESİ
- 2) 2023 MAL VE HİZMETLER (DÜZENLEME VE DENETİM) (KURŞUNSUZ BENZİN (95 VE 98 OKTAN), MOTORİN (MAZOT), GAZYAĞI VE EURO DIESEL) AZAMI SATIŞ FİYATLARI EMİRNAMESİ

(Önerge No:1141/2023)  
(M.B.)

Bakanlar Kurulu, ekte sunulan;

- 1) 2023 Fiyat İstikrar Fonu (Akaryakıt, Tarımsal Ürün ve Tüketim Maddeleri) (Fona Yatırılacak Miktarlar) (Değişiklik) Emirnamesi'ni ve
- 2) 2023 Mal ve Hizmetler (Düzenleme ve Denetim) (Kurşunsuz Benzin (95 ve 98 Oktan), Motorin (Mazot), Gazyağı ve Euro Diesel) Azami Satış Fiyatları Emirnamesini;

onaylayarak, Resmi Gazete'de yayımlanmasına karar verdi.

13.7.2023